



march 8, 2011

Newsletter n°38

## ANOTHER AWARD FOR KAHN & ASSOCIÉS

We have the great pleasure to inform you that  
Kahn & Associés  
has been awarded by Leaders League

### 2011 GOLD TROPHY BEST SPECIALIZED TEAM IN IT



The TIPCM Department of Kahn & Associés  
(Technologies/ Intellectual Property/ Commercial/ Media)

[Click here](#)

**The partners, the associates and the staff of Kahn & Associés  
extend their gratitude  
to the firm's clients for their loyalty and trust.**



For further details, please contact Fabrice Perbost at [fperbost@kahnlaw.com](mailto:fperbost@kahnlaw.com) or Sabine Lipovetsky at [slipovetsky@kahnlaw.com](mailto:slipovetsky@kahnlaw.com).

About Kahn & Associés:

Founded in 1988, Kahn & Associés is an independent law firm with a team of highly skilled lawyers who have a wide range of training and expertise enabling it to advise clients in France and internationally, for their business law needs. The firm's clients are French companies and multinational businesses primarily from the US, but also from all over Europe, Israel and China. Most clients are highly innovative businesses, which are in the following industry sectors: information technology, telecom, Internet, medias, luxury industry and life sciences.

## NOUVELLE DISTINCTION POUR KAHN & ASSOCIES

Nous avons le plaisir de vous annoncer que  
le cabinet Kahn & Associés  
a été distingué par Leaders League

### **TROPHEE D'OR 2011** **MEILLEURE EQUIPE SPECIALISEE EN NOUVELLES TECHNOLOGIES**



Le Département TPICM de Kahn & Associés  
(Technologies/ Propriété Intellectuelle/ Commercial/ Media)

[Cliquez ici](#)

**Les associés, les collaborateurs et l'ensemble du personnel de  
Kahn & Associés remercient  
les clients du Cabinet pour leur fidélité et leur confiance.**



Pour plus d'informations, n'hésitez pas à contacter Fabrice Perbost, [fperbost@kahnlaw.com](mailto:fperbost@kahnlaw.com) ou Sabine Lipovetsky, [slipovetsky@kahnlaw.com](mailto:slipovetsky@kahnlaw.com).

**À propos du Cabinet Kahn & Associés :**

Cabinet français indépendant, fondé en 1988, Kahn & Associés s'appuie sur une équipe pluridisciplinaire d'avocats permettant d'accompagner les clients tant en France qu'à l'étranger dans la plupart de leurs besoins en droit des affaires (opérations courantes et exceptionnelles). Les clients du cabinet sont des sociétés françaises et des multinationales situées aux États-Unis, en Europe, en Israël et en Chine. La plupart de nos clients sont des sociétés innovantes exerçant dans les secteurs suivants: informatique, télécom, Internet, media, industrie du luxe et sciences de la vie.

Vous avez le droit d'accéder ou de corriger vos données personnelles ; vous pouvez également vous opposer à l'usage de vos données personnelles ou demander que ces données soient retirées de notre base de données (article 38 de la Loi Informatique et Libertés n° 78-17 du 6 janvier 1978 amendée). Pour exercer ce droit, nous vous prions d'adresser un courriel à l'adresse [contact@kahnlaw.com](mailto:contact@kahnlaw.com). Contrôleur des données : Kahn & Associés, SELARL. Usage de vos données : gestion des Newsletters de Kahn & Associés.

You have the right to access or correct your personal data, you may also oppose the processing of your personal data or demand removal of your personal data from our data base (according to article 38 of the French law «Informatique et Libertés» n° 78-17 dated January 6, 1978 amended). To exercise such right, please send an e-mail to [contact@kahnlaw.com](mailto:contact@kahnlaw.com). Data controller: Kahn & Associés, SELARL. Purpose of the processing: management of Kahn & Associés Newsletters.

Si vous recevez cette newsletter dans votre courrier indésirable, n'hésitez pas à nous le signaler.  
If you received this email in your junk mail box, do not hesitate to contact us.

TMT Law Firm of the Year – ACQ Finance Magazine  
Technology Silver Trophy (Trophée d'argent du Droit et du Contentieux 2009) - Venture Capital Silver Trophy (Trophée d'argent du Droit et de la Finance 2008)

Kahn & Associés - Law Offices  
51, rue Dumont d'Urville, 75116 Paris, France - Tel: +33 1 45 01 45 01 - Fax: +33 1 45 01 45 00 - <http://www.kahnlaw.com>  
Branch office: Sophia-Antipolis, Côte d'Azur